
PROTOKÓŁ nr X/2025  projekt 

Sesji Rady Gminy Poświętne z dnia 7.01.2025 r. 

 

Ad. 1.  Otwarcie obrad X Nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy. 

 

Po odmówieniu modlitwy i odczytaniu informacji dotyczącej transmitowania i utrwalania 

obrad, Przewodnicząca Rady  Elżbieta Fiedorek o godzinie 14:03  otworzyła X Nadzwyczajną 

sesję Rady Gminy Poświętne IX kadencji. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy 

może obradować i podejmować uchwały. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Wójt  Mariusz Gołaszewski zgłosił zmianę porządku obrad poprzez usunięcie  pkt  4 o treści 

„Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla  gminy Poświętne” 

 

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 

głosach „wstrzymujących się” (protokół w z głosowania w załączeniu) przyjęła zmianę do  

porządku obrad X  Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady zarządziła przegłosowanie całego porządku obrad. 

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 

głosach „wstrzymujących się” (protokół w z głosowania w załączeniu) przyjęła z 

uwzględnieniem przegłosowanych zmian następujący porządek obrad X 

Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy: 

 

 
1. Otwarcie obrad  X sesji Rady Gminy Poświętne. 

2. Przyjęcie porządku  obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Poświętne. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla  gminy Poświętne. 

4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Poświętne. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i 

obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Poświętne. 

 

Z-ca wójta pan Alfred Dobrzyński poinformował, że zgodnie z ustawą o rewitalizacji gmina 

może stworzyć program rewitalizacji. Pierwszym etapem ważnym dla określenia, na jakim 



obszarze podejmowane będą działania w ramach procesu rewitalizacji jest wyznaczenie 

obszaru zdegradowanego. Jest to część terenu gminy znajdująca się w stanie kryzysowym 

z powodu występowania w niej koncentracji negatywnych zjawisk społecznych takich jak: 

bezrobocie, przestępczość, ubóstwo, niski poziom edukacji. Drugim etapem planowania 

rewitalizacji jest wyznaczenie obszaru rewitalizacji. Jest to obszar obejmujący całość lub część 

obszaru zdegradowanego. Z-ca wójta poinformował, że są opracowane mapy które 

przedstawiają obszary rewitalizacji i obszary zdegradowane na terenie gminy Poświętne. Wójt 

Mariusz Gołaszewski omówił zaprezentowane na mapach obszary podlegające rewitalizacji. 

Szczegółowej analizie poddano tereny w miejscowości Gołębie znajdujące się przy szkole . Pan 

Alfred Dobrzyński  zaznaczył, że rewitalizacji podlegają tylko obszary zabudowane. Wójt 

Mariusz Gołaszewski poinformował, że wnioski i zapytania odnośnie programu rewitalizacji 

będzie można składać do pana Alfreda Dobrzyńskiego. Na pytanie radnego Wiesława 

Gołębiewski dotyczącą  pierwokupu działek, pan Alfred Dobrzyński poinformował, że w 

projekcie uchwały nie dodano takiego zapisu, które dawałoby możliwość pierwokupu działek dla 

gminy.   

 

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 

głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Poświętne (uchwała 

X/68/2025 i protokół z głosowania w załączeniu) 

 
 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Poświętne. 

 

Ponieważ, radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Gminy  zarządził głosowanie. 

 

Rada Gminy Poświętne w jawnym głosowaniu 15 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, przy 0 

głosach „wstrzymujących się” przyjęła protokół z IX sesji Rady Gminy Poświętne. 

 

Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

 

O godz. 14:30 Przewodnicząca Rady zamknęła obrady X Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy  

Poświętne. 

 

 

 
 
 

Protokołowała: Monika Łapińska 


